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Raads-
voorstel 

Onderwerp + opmerkingen Beeld Oordeel Besluit Wat wordt er van de raad gevraagd? 

Ja Woonbehoefteonderzoek / 
woonvisie  

   Zoals gebruikelijk vindt aan het begin van de nieuwe raadsperiode een 
woonbehoefteonderzoek plaats, welke basis is voor een uit te werken woonvisie, 
uiteindelijk resulterend in concretisering in bouwprogramma's die aansluiten bij de door de 
raad vastgestelde visie. Naar aanleiding van de gesprekken bij "het gevoel van Goirle", (o.a. 
n.a.v. onderzoek van de KBO Riel), zijn er in de raad vragen over het bouwen in de 
gemeente  
De resultaten van het onderzoek zijn vertraagd en worden eind september verwacht. De 
gemeenteraad  wil aandacht voor het  thema beschermd wonen (regionaal) 

Ja Bestemmingsplan Leyoever   n.t.b.   De wethouder gaat in overleg met de initiatiefnemer en omwonenden. De regiegroep heeft 
op 5 juni aangegeven dat een voorstel daarna oordeelsvormend geagendeerd zou moeten 
worden.  

Ja  Zuidrand 
 

 ntb ntb Om de raad, omwonenden en belanghebbenden te informeren en te betrekken bij het 
stedenbouwkundig plan is in februari een thema avond Zuidrand georganiseerd. Daarin is 
het stedenbouwkundig plan gepresenteerd en wordt tevens toelichting gegeven op de 
keuzes die zijn gemaakt ten aanzien van 'groen en blauw' en de voorgenomen inpassing van 
cultureel erfgoed. Nu wordt een RVS opgesteld zodat de raad kan toetsen op het definitieve 
stedenbouwkundig plan een concrete vertaling omvat van de eerder door de raad 
vastgestelde visie Zuidrand. 
Op dit moment wordt dit verder uitgewerkt en worden de vervolgstappen in beeld 
gebracht.  

Ja  onderzoek 
rekenkamercommissie 
"Met de raad naar resultaat": 
twee onderzoeken. 

1  28-8 De twee onderzoeken naar projectmatig werken van de Rekenkamercommissie is  door de 
Rekenkamercommissie op de introductieavond van 11 juni kort toegelicht. Door een 
raadsbesluit wordt helder gemaakt hoe de gemeente verder gaat met de aanbevelingen. 

 Evaluatie blauwe zone 3 juli   Op 3 juli is dit onderwerp beeldvormend aan de orde geweest. Er is nog geen duidelijkheid 
over de vervolgstappen.  

Ja Inclusie-agenda  Najaar  In een informeel gezamenlijk overleg tussen raad, college, Participatieraad en andere 
belangenorganisaties de prioritering van de verbeterpunten te bepalen. 
Interactieve sessie o.l.v. een externe onafhankelijke partij (i.p.v. stickers plakken). De lijst 
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met verbeterpunten moet leiden tot een uitvoeringsprogramma.  
Nee Werkgroep Opvang 

Statushouders 
   Beeldvorming: wat doet de werkgroep statushouders, waar lopen zij tegenaan in de 

praktijk? (Vraag werkgroep Sociaal Domein - raad) 
Vrijwilligers, contour de Twern, (Sterk huis?) 
Gelet op de hoeveelheid agendapunten zal dit naar alle waarschijnlijkheid pas na de 
vakantie gaan plaatsvinden.  

Ja Verordening kwaliteitscriteria  28 
augustus 

11 sept 
2018 

De raad heeft in juli 2016 besloten niet in te stemmen met de voorgelegde besluitvorming 
over de Verordening Kwaliteitscriteria. Er waren opmerkingen over de formuleringen in de 
verordening en vragen over wat precies de taak en rol van de gemeenteraad is bij het 
toezicht  

 Evaluatie Gôolse Democratie    Zie verslag regiegroep 4 juni 2018 
Ja Regiovervoer  28 

augustus 
11 sept In verband met de toegenomen kosten regiovervoer / WMO wordt een voorstel voorbereid 

om de begroting hierop aan te passen. Op dit moment wordt het voorstel aangepast. Dit zal 
in augustus opnieuw worden aangeboden.  

Ja Omgevingsvisie 27 sept 
(GHO) 

  Proces wordt verder ingevuld in overleg met werkgroep Omgevingswet.  
Raadswerkgroep instellen na vaststelling nieuw college. 
GHO gezamenlijke avond op donderdag 27 sept!   
Er volgt een memo over de project aanpak van de implementatie omgevingsvisie en de 
wijze waarop de raadswerkgroep betrokken is. In principe eens in de 6 werken overleg 
Inhoud/opzet van de avond, de locatie en de geschatte tijdsduur wordt afgestemd.  
 

Ja Proeftuin Fokmast/Regte Heide 3 juli   De raad heeft in december 2017 ingestemd met de notitie "Richting en Ruimte, spelregels 
voor de proeftuin Fokmast/Regte Heide". Begin 2018 wordt gestreefd naar een eerste 
integrale gebiedsvisie (met wellicht een aantal scenario's). Wijze waarop de raad hierbij 
betrokken is, wordt nader bepaald (oa via Werkgroep Omgevingswet). Mogelijk moet de 
raad ook nog besluiten nemen over de benodigde financiën voor dit project. 
 

 Evenementenbeleid    Is in voorbereiding: is gereed eerste helft mei 
 Bibob beleid    Gereed ergens in juni 2018 
 Grondstoffenbeleid 24 april oktober?  Uitwerking van de proef. Wijze waarop nader te bepalen: mede afhankelijk van wijze 
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waarop de raad hierbij betrokken is / wil zijn. De uitkomsten zijn op 24 april beeldvormend 
gepresenteerd. Verdere besluitvorming moet nu ingepland worden.  

 Beleidsnota windmolens en 
zonneweiden 

28 
augustus  

11 sept 25 sept Febr 2018: ambtelijke verkenning informatie verstrekking over nota college. 
Het college wil een nota Zonnewijzer en Windrichting vaststellen. Dit past binnen kaders 
van het milieubeleidsplan "Duurzaam Goirle" en is daarmee collegebevoegdheid.  
Met regiegroep afgesproken dat tot en met 11-6 aangegeven kan worden wat men precies 
mist in de beeldvorming rondom de behandeling van de notitie Zon en Wind. Op welke 
zaken en belangen moet u meer zicht krijgen om straks een oordeel te vormen over de 
notitie zon en wind? 

 Bakertand, 
woningbouwontwikkeling 

   Het college heeft in een raadsinformatie inzicht gegeven over de wijze waarop Bakertand 
b.v. de omgevingsdialoog wil vormgeven. Als er behoefte aan is, kan het eerste 
koersdocument aan de gemeenteraad worden gepresenteerd. Op dit moment is geen 
inzicht in het moment waarop of de mate waarin de raad bij het verder proces betrokken 
wordt. 
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Lijst-Ingekomen-Stukken/2018/28-
augustus/22:05/Raadsinformatiebrief-Burgerparticipatie-Gebiedsontwikkeling-
Bakertand.pdf 

 Hoek Kalverstraat - Tilburgseweg    Op 11 april 2017 besloot  de raad een onderzoek te doen naar de mogelijkheden en 
consequenties van uitbreiding van de bestaande parkeergarage met openbare 
parkeerplaatsen onder de hoek Tilburgseweg – Kalverstraat. 
In het raadsvoorstel is de onderzoeksopdracht vertaald naar 11 vragen die moeten worden 
beantwoord. 
 
De gedachte is  om een afwegingsnota te maken waarin deze vragen worden beantwoord 
en deze nota aan de raad voor te leggen.  
Meer informatie over het project:  
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Ruimte/2018/10-januari/19:30/20171214-
Raadsinformatiebrief-hoek-Kalverstraat-Tilburgseweg-1.pdf 
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2017/11-april/20:00/Raadsvoorstel-
voorbereidingskrediet-hoek-Tilburgseweg-Kalverstraat 

 
Ja Begroting 9 okt 23 okt 6 nov. 

2018 
De begroting moet voor 15 november zijn vastgesteld. Aanlevering van de begroting door 
het college is medio  oktober. Verdere invulling van de behandeling nog nader in te vullen. 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Lijst-Ingekomen-Stukken/2018/28-augustus/22:05/Raadsinformatiebrief-Burgerparticipatie-Gebiedsontwikkeling-Bakertand.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Lijst-Ingekomen-Stukken/2018/28-augustus/22:05/Raadsinformatiebrief-Burgerparticipatie-Gebiedsontwikkeling-Bakertand.pdf
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Lijst-Ingekomen-Stukken/2018/28-augustus/22:05/Raadsinformatiebrief-Burgerparticipatie-Gebiedsontwikkeling-Bakertand.pdf
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ja Bestuursrapportage  28 
augustus 

11 sept Het is gebruikelijk dat de bestuursrapportage plaatsvindt door middel van een presentatie 
van de gemeentesecretaris (beeldvormend). In de raadsvergadering wordt vervolgens de 
benodigde begrotingswijziging vastgesteld (direct besluitvormend).  
Let op: in het verleden werd aan deze presentatie ook een kort inzicht gekoppeld in de 
ontwikkeling/voorbereiding van de begroting. Gelet op de mogelijke doorontwikkeling van 
de begroting en de verhouding met het bestuursakkoord ziet dit traject er dit jaar mogelijk 
anders uit.  

ja Raadsvoorstel sportparken 
 
 

   De gemeenteraad heeft op 19 juni budget beschikbaar gesteld  om de knelpunten en 
wensen sportparken in beeld te brengen. Planning van het vervolg is nog niet inzichtelijk 

 Doorontwikkeling 't Loket  Okt / nov   De raad heeft in december 2017 besloten scenario 1 "blijven zitten in huidige panden 
zorgcentrum / De Marmot:  uit te werken". Draagvlak bij de gemeenteraad voor de 
opdracht en het uiteindelijke resultaat is van groot belang. De gemeenteraad moet een 
gewogen en concreet besluit nemen over de huisvesting van het Zorgcentrum.  
Voor een besluit wordt genomen over de huisvesting wordt de aandacht gericht op het in 
beeld brengen van de doorontwikkeling van 't Loket voor wat betreft de visie op 
dienstverlening in de toegang, de wijze van samenwerking met onze partners en de 
organisatie.  
Het fysieke programma dat uit dit onderzoek voortvloeit, zal de basis zijn voor de 
uitwerking van een concreet ontwerp voor de lange termijn huisvesting op de huidige 
locatie. 
Concept visie in oktober / november voorleggen aan de raad. Oordeelsvormend 

RVS of 
raads-
info 

Sluitende aanpak personen met 
verward gedrag 

  Najaar  De aanpak wordt regionaal opgepakt. Waar wil je daarnaast lokaal nog op inzetten? (lastige 
/ onzichtbare groep). Niet beeldv. of oordeelsv. bespreken. 

Ja Onderzoek rekenkamer WMO  Eind 2018  het onderzoek loopt. Wanneer vervolgstappen aan de orde zijn is afhankelijk van de 
vorderingen en bevindingen van de rekenkamer.   

 Coördinatieverordening   28 
augustus  

  

11 sept  Deze verordening ziet tot op het gecombineerd voorbereiden van besluiten op grond van de 
Wro, ter verbetering van de dienstverlening. Mogelijk dat hier daarom best wat vragen over 
zijn. Het kan ook zijn dat het omdat het een verbetering van dienstverlening betreft zonder 
al te veel vragen en opmerkingen ingestemd wordt.  

Ja  Bestemmingsplan Abcovenseweg    Bestemmingsplan om de bouw van een tweekapper aan de Abcovensweg mogelijk te 
maken naast de bestaande woningen.   
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Raad heeft op 3 juli 2018 oordeelsvormend over het plan gesproken. Het college heeft het 
plan teruggenomen. 

Ja Bestemmingsplan Boschkens 
Surfplas  

 28 aug 11 sept Bestemmingplan om de realisatie van fase 5 Boschkens mogelijk te maken. Het 
bestemmingplan heeft reeds ter inzage gelegen. Er zijn gedurende die periode geen 
zienswijzen ingediend. 
De raad heeft op 3 juli het bestemmingsplan niet vastgesteld. Raadsinformatie is 
ontvangen, op basis waarvan het voorstel opnieuw in procedure kan worden gebracht. 

 Landgoed Riel, Leyvennen Aug / 
sept? 

  Leijvennen wordt uitgesteld tot na de vakantie.   
13-3-18 heeft CDA in vragenuur vragen gesteld over landgoed Riel 

 Nota's afschrijven en reserves en 
voorzieningen 

   Nog in te plannen 

 


